
Referat af SAGT-møde d. 30.august 2020 

Mødet blev afholdt hos Karl-Anker Thorn, Solvej 11 

 

Deltagere:  Peter Post Hansen (PPH), Karl-Anker Thorn (KAT),  

Poul Jørgensen (PJ) Maj Lundqvist (ML), og Kirsten Laage-Petersen (KLP).  

 

Afbud fra:  Max Metzlaff 

Dagsorden:  

 Pkt.1 Godkendelse af referat fra 17. juli 2020  

 Pkt.2 Økonomi  

 Pkt.3 Siden sidst (GRO)  

 Pkt.4 Repræsentantskabsmøde 

 Pkt.5 Indkomne emner fra foreningerne  

 Pkt.6 Hjemmesiden 

 Pkt.7 Eventuelt 

 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

REFERAT 

 

Ad 1. Godkendt.  

  

Ad 2. Økonomi: 

Saldo pr. dags dato 221.583,56 kr. 

 Saldooversigt blev omdelt.  

 1 foreninger mangler at betale kontingent – rykkerskrivelser er afsendt. 

 ML orienterede om, at Vej 12 havde fået ny formand Jens Juul 

 

Ad 3. Siden Sidst:   

PPH deltog i Grønt Råd møde den 19/8. Vagn Ytte ledede mødet da Paw Pedersen var 

fraværende. Der var endnu ikke udsendt referat fra mødet. 

 Nyt fra MOK. Den kommende kommuneplan vedtages i foråret 2021. 

 Nyt medlem i GRO – Ornitologisk forening 

 Nora Tams fra Danmarks Naturfredningsforening, Odsherred ønsker Klintsø åben igen 

ca. HA. 

 Stokkerup Skov, Trundholm Mose og Lammefjorden/Sidinge Fjord var emner der 

blev drøftet i GRO. 

 

Ad 4.  Repræsentantskabsmødet 5. oktober 

 Emner der bør tages op på mødet: 

 Lyngtoftens angreb – hvad med SAGT? – (foreningens beskrivelse kopieres ind i 

indkaldelsen – uden foreningens navn) 

 Vand på grunde – (forespørgsel vedrørende hvem/hvor mange der er generet af det 

medsendes – KAT udarbejder) 

 PJ undersøger om Søren Mortensen vil stille op som suppleant. Han har givet tilsagn 

om at være dirigent på mødet. 

 KLP og PJ er på valg 

 Indkaldelsen skal indeholde tilmelding. 

   

     

Ad 5. Indkomne emner fra foreningerne  

 Sikkerhed og Kajak – hvad siger reglerne om sejlads langs strande. 

 Strandgården Syd havde ønsker ”Hurtigbussen”s nedlæggelse genoptaget. PJ & KLP 

undersøger lidt om sagen – KLP om Flex trafik kan være en erstatning 



  

 Møde 05/09 – ”Grøn Omstilling” – PPH deltager på vegne af SAGT 

 

Ad 6. Hjemmesiden 

 Indholdet tages op efter Repræsentantskabsmødet. 

 Umiddelbart bør ordet ”råd” erstattes med ”vejledning” i Handlingsplanen 

  

AD 7. Eventuelt  

 PJ havde et spørgsmål vedrørende opmagasinering af byggeskrammel. Emnet blev 

diskuteret - det bedste råd var, at undersøge om der står noget i Tinglysningspapirerne. 

Tinglysning.dk  

 Næste møde 5. oktober 2020 Strandens Forsamlingshus, Strandskolevej 296, Brøndby.

  

 

 

Referent 

Kirsten LP 

10. september 2020 


